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INTERPELACJA

W związku z zakończoną budową obiektu całorocznego lodowiska- 
boiska, którego otwarcie ma nastąpić w ten piątek 01.12.2023 r. zwracam się w 
imieniu mieszkańców o wydłużenie trasy linii autobusowej nr 599 o przystanek Kórnik 
- Błonie.

Mieszkańcy północnej - części gminy nie mający własnych środków lokomocji 
(w tym głównie młodzież i osoby starsze) zainteresowani korzystaniem z obiektu 
sportowego nie mają innej możliwości dotarcia do obiektu niż pieszo. Co w 
miesiącach zimowych może powodować swoistego rodzaju wykluczenie.

Wydłużenie trasy autobusu nr 599 uwzględniające przystanek Kórnik - Błonie 
przysłuży się z jednej strony do większego rozpowszechnienia i użytkowania nowego 
obiektu a z drugiej lepszego połączenia z peryferyjnymi miejscowościami jak 
Kamionki czy Szczytniki, w który liczba mieszkańców z roku na rok wzrasta.

Chciałabym jednocześnie podkreślić, iż transport publiczny w wielu aspektach 
przewyższa transport samochodowy. Jest on nie tylko tańszy, ale również przyjazny 
dla środowiska - szczególnie, iż Kórnickie Przedsiębiorstwo Autobusowe KOMBUS 
Sp.z o.o. dysponuje nowoczesnym i niskoemisyjnym taborem.

Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej interpelacji.


